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KLASA: 003-08/21-01/02 
URBROJ: 2170-55-01-21-2 
 
Rijeka,  16.veljače 2022. 

   
Priopćenje  

sa  8.  sjednice Vijeća roditelja održane 16.2.2022. god.  u  13,00  sati 
 
 

                                                           DNEVNI RED  
 

1. Verifikacija Zapisnika sa prethodne (7) sjednice Vijeća roditelja 
2. Situacija u svezi radova na sanaciji vanjske ovojnice i sanaciji krova zgrade OŠ 

„Centar“  
 
Prije prelaska na točke dnevnog reda utvrđuje se da  je ostvaren kvorum. 
 
 
Ad 1) 
Svi su članovi VR iskazali suglasnost na Zapisnik sa prethodne (7.) sjednice , te je 
isti  usvojen u cijelosti. 
 
Ad 2) 
Ravnateljica pozdravlja prisutne i zahvaljuje predstavnicima Grada Rijeke koji su se 
odazvali pozivu da se od strane mjerodavnih predstavnika Grada Rijeke roditeljima 
učenika OŠ „Centar“ iz prve ruke prezentira stanje na gradilištu i  obrazloži odluka 
Grada Rijeke o privremenom izmještanju učenika OŠ „Centar“ u objekt OŠ Nikola 
Tesla. 
Denis Šulina , v.d. pročelnice Odjela za gospodarenje imovinom, upoznaje prisutne s 
kronologijom događanja  radova na zgradi i krovu OŠ „Centar“, te ističe: 
-da je Grad Rijeka odabrao izvođača radova poštujući proceduru propisanu Zakonom o 
javnoj nabavi – Premec j.d.o.o. kao najpovoljnijeg ponuđača, 
-da su radovi trebali započeti u 7/2021 i trajati 106 dana , 
-da je od samog početka bilo problema sa dinamikom radova i problema sa skelom, 
-da se problem kašnjenja s radovima nastojalo riješiti mirnim putem, ali da je nakon 
neuspješnog natezanja s izvođačem ugovor raskinut 27.12.2021.god., kojom prilikom 
da je zatraženo od izvođača da preda Gradu Rijeci gradilište u posjed,0 
-da su propuštena dva određena roka za predaju gradilišta u posjed Gradu Rijeci od 
strane izvođača radova, 
- Grad Rijeka da je  opterećen činjenicom da su na krovu zgrade Škole raspoređeni 
crijepovi koji bi možda u slučaju jačeg nevremena mogli pasti s krova i nekog ozlijediti 
ili nešto oštetiti, pa nisu htjeli prepustiti slučaju eventualni nastup neke od tih 
okolnosti, 
- stoga da je Grad Rijeka angažirao  drugog izvođača za skidanje crijepova tijekom 
vikenda kada nema djece u školi i općenito je manji protok prolaznika pored Škole , i o 
tome je obavijestio vlasnika izvođača radova, međutim je izvođač doveo na gradilište 
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policiju i onemogućio drugom izvođaču skidanje crijepova odbijajući predati posjed 
gradilišta Gradu Rijeci, 
-slijedom navedenog, a kako bi se postojeće stanje na gradilištu što prije razriješilo -
zatraženo je od nadležnog suda osiguranje do0kaza, 
-postupak osiguranja dokaz provesti će dana 23.2.2022. Općinski sud u Rijeci, a 
25.2.2022.god Trgovački sud u Rijeci, 
-da je izvođač radova najavio da će nakon obavljenog osiguranja dokaza predati 
gradilište u posjed Grada Rijeke, 
-da će Grad Rijeka, kada stupi u posjed gradilišta , izvesti sve potrebne radove  koji su 
nužni da se osigura gradilište nakon čega bi bilo moguće nastaviti radove , a budući  
više ne bi bilo radova koji bi predstavljali opasnost za učenike, da bi se nakon toga 
učenici mogli  iz OŠ Nikola Tesla vratiti u Školu, 
 
Gđa. R.M. smatra da  su djeca  smještena u  neodgovarajući prostor u OŠ Nikola Tesla. 
Također, pita kada i gdje će se skloniti salonitne ploče skinute s krova i odložene ispred 
zgrade Škole. 
Predstavnici grada ističu da je Grad u više navrata upozoravao na potrebu uklanjanja 
istih, da je veći dio i uklonjen ali još ne sve. 
 
Ravnateljica ističe da je OŠ Centar zahvalna OŠ Nikola Tesla , jer je postojala 
mogućnost da se učenici predmetne nadstave čak izmjeste u Dom Mladih, što se 
srećom nije desilo, jer je OŠ Nikola Tesla osigurala prostor i za ove učenike, te da se 
očekuje da izmještanje neće potrajati dugo; da su  učenici  tamo na toplom i suhom, da 
su preneseni projektori i ploče i sve od opreme koja je potrebna za normalno odvijanje 
nastave 
 
Učiteljica Bilen konstatira da radovi traju predugo i da su djeca s posebnim potrebama 
na drugom katu što im dosta otežava dolazak i odlazak s nastave; naglašava da je 
vrijeme prijava za upis u 1. razred što je samo po sebi problematično. 
 
Ravnateljica ističe kako se nada da će nakon vještačenja dogoditi nastavak radova i 
osiguranje gradilišta te povratak djece u Školu Centar. U školi N.Tesla su naše 
spremačice, domar i kuharica koji uredno obavljaju svoj posao. 
 
Učiteljica V.ML. ističe da je predmetna nastava dislocirana od kabineta u OŠ Centar i 
da  to može funkcionirati kraće vrijeme, nakon čega bi se mogli pojavljivati problemi s 
održavanjem kvalitete nastave. Učitelji vide koliko toga nedostaje za izvođenje nastave, 
ali  se trude održati profesionalni nivo. 
 
A.B. ističe kako se učitelji trude, djeca su dobra , kooperativna i treba s njima preživjeti 
ovo vrijeme . 
 
Zaključak je da u dobroj vjeri idemo naprijed  i očekujemo  samo kraći period 
izmještanja u OŠ N.Tesla,  te da će se roditeljima nakon sudskog postupka osiguranja 
dokaza pružiti nove informacije o stanju  radova . 
 
D.Š. ističe da ne možemo znati sa sigurnošću kada će točno biti povratak djece u OŠ 
Centar, ali da smo na istoj strani i da će Grad Rijeka nastojati odraditi sve potrebno  
kako treba. 
 
Učiteljica I.B. pita što će se desiti ako izvođač niti nakon osiguranja dokaza ne preda 
gradilište Gradu Rijeci 
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D.Š. odgovara da Grad Rijeka ima odvjetnički ured koji ih zastupa i da bi se u tom 
slučaju išlo u sudski postupak. 
 
S obzirom na upit g. Tojčić Gradonačelniku može li se osigurati pratnju njegovoj kćerki 
od OŠ Centar do OŠ N.Tesla , zaključak je Vijeća roditelja da s obzirom da djevojčica 
nema posebne potrebe i da je djevojčica pametna i dobra učenica, a da bi sačekivanje 
djevojčice ispred OŠ Centar također predstavlja potencijalnu opasnost zbog 
neosiguranog gradilišta, da pratnja samo za tu djevojčicu nije potrebna .   
 


